
PROTOKÓŁ Nr   94/2005
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki

w dniu 03 czerwca  2005r.

W posiedzeniu udział wzięli:
a/ pięciu członków komisji ( wszyscy obecni )
b/ Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy

Porządek obrad

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Zatwierdzenie porządku obrad.
4. Omówienie projektów organizacyjnych szkół ciąg dalszy.
5. Sprawy bieżące.

Przebieg posiedzenia:

Ad 1-3

Po  stwierdzeniu  prawomocności  obrad  Komisja  jednogłośnie  przyjęła  protokół  
z poprzedniego posiedzenia oraz zatwierdziła porządek obrad.

Ad 4

Projekty organizacyjne szkół przedstawiła Pani I. Wójcik.
Szkoła Podstawowa w Motarzynie. Projekt przewiduje 9 oddziałów w tym 2 w Budowie – kl.
O”B” – III”B”. Ogółem 259 uczniów w tym Motarzyno i Budowo 154, Niepoględzie 104.
Klasy 0 – Motarzyno 17 oraz Budowo 0”b” – 13. Komisja zwróciła uwagę na klasy IIIa – 11
osób  oraz  IIIb –  12  (klasa  w  Budowie)  po  połączeniu  te  2  klasy stanowiły by tylko  23
uczniów.  Stworzenie 1 klasy z  2 pozwoliło  by obniżyć koszty utrzymania szkoły. Projekt
przewiduje zatrudnienie 17 nauczycieli. Dyrektor wykazał 2 wakaty tj. świetlica – 5 godzin
oraz nauczanie indywidualne – 29 godzin. Obsługa – 7 osób bez zmian jak w roku ubiegłym
plus 1 pracownik administracyjny.
Szkoła Podstawowa w Gogolewie – przewiduje 6 oddziałów plus klasa „0”. Ogółem uczniów
124 w tym 7 w innej szkole. Projekt przewiduje 10 etatów pedagogicznych. Dyrektor wykazał
wakaty z przedmiotów: pedagogika, język angielski, język polski, język niemiecki, biblioteka,
digofrenopedagogika. Obsługa 1 pracownik administracyjne, obsługa 3,5 etatu.
Uzupełniające Liceum Ogólnokształcące dla dorosłych.
Projekt  przewiduje  9  nauczycieli.  Ogółem słuchaczy Ia  –  25,  godzin  dydaktycznych 297,
łącznie dla nauczycieli, 156 dla słuchaczy.
IIa –  25,  godzin  dydaktycznych na  III semestrze  dla  nauczycieli  411,  dla  słuchaczy 216.
Mieści się w limicie godzin.

Ad 5

1) Przewodnicząca  zapoznała  Komisję  z  pismem  do  Pana  Piotra  Tutak  ze  Starnic
dotyczącego wykorzystania herbu gminy.
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2) komisja  zapoznano z  pismem ZNP przy Gimnazjum do Wójta  Gminy dotyczącym
naliczania godzin ponadwymiarowych dla nauczycieli.

Na tym protokoł zakończono.

Protokołowała; Irena Tkaczyszyn                                                Przewodnicząca
                                                                                             Komisji Kultury, Oświaty,
                                                                                                     Sportu i Turystyki

                                                                                                      /-/ Jadwiga Karaś   
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